



This Amendment 001 is raised to answer question from industry to the Solicitation # 84084-16-0164:

La modification 001 vise à répondre aux questions de l'industrie relativement à la demande de soumissions n° 84084-16-0164:

Question #1

Are you aware that there exists a Standing Offer for PWGSC for Language training of this same nature in Calgary?

Answer #1

Yes, the National Energy Board is aware of the standing offer available for Language Training Services however, the NEB would like to award its own contract to provide more flexibility to meet its needs. Your company is encouraged to submit a proposal.

Question n° 1

Saviez-vous qu'il existe une offre permanente de TPSGC pour ce genre de formation linguistique à Calgary?

Réponse n° 1

Oui, l'Office national de l'énergie est au courant de l'offre permanente qui est disponible pour les services de formation linguistique, mais il aimerait attribuer lui-même un marché afin de pouvoir l'adapter à ses propres besoins. Nous encourageons votre entreprise à soumettre une proposition.

All other terms and conditions remain the same.

Toutes les autres modalités et conditions demeurent les mêmes.